
08/2023

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE§
DE L'AJUNTAMENT CELEBRADA EL DIA 19 DE SETEMBRE DE 2023

A la Sala de Plens de l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà, essent les 19.00 hores del dia 19 
de setembre de 2023, sota la presidència de l’Il.ltre. Sr. Alcalde Ferran Sayes Jato, es constitueix 
el Ple de l'Ajuntament a l'efecte de celebrar sessió extraordinària en primera convocatòria.

Assisteixen a l'acte els Regidors la Sra. Olga Saus i Marginet, el Sr. Joan Casals Morillas, la 
Sra. Silvia Campoy Curriu, el Sr. Josep Lara Tristante, el Sr. Marc Sensada Rusiñol i el Sr. 
Antonio Morales i Calderón. 

Actua  com a  Secretària de la Corporació N’Elizabeth Benítez Vilajuana. 

Comprovat que el quòrum d'assistència acompleix allò que disposa l'article 98.c) del Decret 
legislatiu  2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, el  Sr. Alcalde obre la sessió.

1.-  ACORD  D’APROVACIÓ  DE  L’ESBORRANY  DE  LES  ACTES  DELS  PLENS 
EXTRAORDINARIS DE DATA 17 I 27 DE JUNY DE 2023 I 11 DE JULIOL DE 2023

Es sotmet  a  la  consideració  del  Ple  de  la  Corporació  el  redactat  de  les  actes  dels  plens 
extraordinaris de data 17 i 27 de juny i d’11 de juliol de 2023.

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, i amb 4 vots a favor dels regidors de 
l’AD’EG i 3 dels regidors de JUNTS per Guardiola de Berguedà, s’acorda:

Únic.-  Aprovar  per  unanimitat  i  sense  esmenes,  el  redactat  de  les  actes  dels  plens 
extraordinaris de data 17 i 27 de juny i d’11 de juliol de 2023.

2.- ACORD D’APROVACIÓ DE L’INVENTARI DE BÉNS A 31 DE DESEMBRE DE 2022

PROPOSTA

Per part de la Secretaria municipal s’ha preparat la documentació pertinent corresponent a la  
rectificació de l’inventari general de béns de l’Ajuntament referida a la data 31-12-2022.

D'acord amb l’article 222.2 de Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel que s’aprova el Text  
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, cal procedir anualment a l’aprovació de 
la  rectificació  de  l’inventari  general  de  béns,  que  correspon  al  Ple  municipal  d’acord  amb 
l’apartat 3 del mateix precepte.

Per tot això, l’Alcalde sotasignat proposa al Ple municipal, l’adopció del següent,

ACORD:

Primer.- APROVAR la rectificació de l’inventari general de béns de la corporació, actualitzat a  
data 31-12-2022 i formulat per la Secretaria, que incorpora com annex el inventari dels béns 
propis de l’Ajuntament.

1

C
od

i V
al

id
ac

ió
: C

7T
Q

K5
2S

H
TN

JA
R

N
PM

M
67

P9
JK

4 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//g

ua
rd

io
la

de
be

rg
ue

da
.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 1
 d

e 
7 



Segon.- REMETRE còpia de l’esmentat inventari al Departament de Governació i Relacions 
Institucionals de la Generalitat de Catalunya i a la Subdelegació del Govern.

Tercer.- PROCEDIR a la inscripció en el Registre de la propietat dels béns i drets que no figurin 
inscrits, d’acord amb allò que determina l’article 223 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, 
pel que s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local
de Catalunya. 

Sotmesa la proposta a votació, és aprovada per unanimitat amb 4 a favor dels regidors de l’AD’EG 
i 3 dels regidors de JUNTS per Guardiola de Berguedà.

3.- RATIFICACIÓ ACORD DE NOMENAMENT DEL JUTGE DE PAU TITULAR

En compliment de l’acord adoptat per la Comissió de la Sala de Govern del Tribunal Superior 
de Justícia de Catalunya, i en compliment del que estableix l’article 5.1 del reglament 3/1995,  
dels  Jutges  de Pau,  es  va  incoar  l’expedient  pel  nomenament  del  Jutge  de pau titular  de  
Guardiola de Berguedà, a l’haver finalitzat el termini de quatre anys pel que fou nomenat.

Vist l’expedient tramitat a l’empara de lo establert als articles 101 i següents de la Llei Orgànica 
del Poder Judicial.

L’expedient inicialment va ser publicat al BOP de data 28 de febrer de 2023 així com al taulell 
d’anuncis de l’Ajuntament i del Jutjat de Pau.

Durant el termini a l’efecte conferit es van un sol candidat, concretament:

- El Sr. Ferran Plana Simon

El candidat no incorria en cap causa d’incompatibilitat de les establertes a l’article 303 de la Llei 
Orgànica  del  Poder  Judicial,  podent  optar  al  càrrec  de Jutge  Titular  del  Jutjat  de Pau de  
Guardiola de Berguedà.

Estudiat  el  seu currículums i  prèvia valoració per part  dels regidors que integren el  Ple de 
l’Ajuntament, en sessió ordinària de data 2 de maig de 2023, es va procedir a ELEGIR per a 
ocupar el càrrec de Jutge de Pau titular al Sr. Ferran Plana Simon.

Un cop comunicat l’acord a la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, 
es comunicà que mancava l’exposició pública de l’edicte al Jutjat Degà de Berga

Des d’aquest Ajuntament es remeté l’anunci per la seva exposició al Jutjat Degà de Berga. 

En data 21 de juliol de 2023, va tenir entrada davant del Registre General de l’Ajuntament, un 
ofici del Jutjat Degà retornant la documentació amb l’Edicte una vegada transcorregut el termini  
d’exposició pública legalment establert.

Com sigui que durant el nou termini d’exposició pública no s’han presentat nous candidats, 
s’escau procedir a ratificar l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament en data 2 de maig de 2023.

En ús de les facultats legalment establertes, el Ple de l’Ajuntament d’Avià, 

ACORDA 

Primer.- Ratificar l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà en data 2 
de maig de 2023, ratificant l’elecció del càrrec de Jutge de Pau titular a favor del Sr. Ferran 
Plana Simon.

Segon.- COMUNICAR el present acord a la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya.
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Sotmesa la proposta a votació, és aprovada per unanimitat amb 4 a favor dels regidors de l’AD’EG 
i 3 dels regidors de JUNTS per Guardiola de Berguedà.

4.-  DONAR COMPTE DELS DECRET D’ALCALDIA NÚM. 17/2023 A 41/2023, 49/2023 A 
52/2023 I DE 54 A 77/2023

El ple de l’juntament, es dóna per assabentat dels citats Decrets.

5.- DONAR COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LES JUNTES DE GOVERN NÚMS. 
11/2023 A 14/2023

El Ple de l’Ajuntament, es dóna per assabentat dels citats acords adoptats per la Junta 
de Govern. 

6.- INFORMES D’ALCADIA I REGIDORIES DELEGADES

En  Sr.  Alcalde  cedeix  la  paraula  a  la  regidora  Sílvia  Campoy  que  informa  de  les  seves 
regidories.

FESTES: exposa que estan contents de totes les festes que es van fer;  la primera festa que es 
va fer va ser la de Sant Joan van recuperar el tema de la flama del Canigó, hi va haver molta 
participació i en fan una valoració molt positiva igual que van fer amb la Festa Major, que van 
ser tots els actes gratuïts però a nivell de recaptació estan per sobre de la que s’havia fet els  
altres anys. Vol fer un agraïment que ja es va fer en el seu dia i vol que consti a l’acta que van  
estar molt agraïts de la feina festa per la brigada, per tots els treballadors de l’Ajuntament i  
l’AD’EG a qui els vol agrair la feina feta. 

La  Festa  de  Gavarrós  també  va  anar  molt  bé  igual  que  l’11  de  setembre,  van  tenir  més  
participació de la que inicialment tenien prevista.

Estan preparant la Fira del Bolet on s’han unit Olvan, Vilada, La Pobla i Guardiola que actuen  
conjuntament amb una subvenció compartida, en breu penjaran la pancarta informativa.

El Sr. Lara demana què ha recuperat de la Festa de Gavarrós.

La Sra. Saus exposa que no s’havia fet després de la pandèmia.

El Sr. Lara diu que no es va fer durant la pandèmia i que per tant s’ha tornat a fer el dinar, no 
recuperat.

La Sra. Saus afegeix que es van reunir amb els veïns i van decidir recuperar-la com abans del  
COVID.

URBANISME: en els propers dies repararan els problemes que hi ha d’entrada d’aigua de la 
sala polivalent a la part del darrere perquè la reixa és massa petita per l’aigua que ha d`engollir.  
Abans de la festa major van fer una neteja profunda i van equipar-la amb el que faltava. Afegeix  
que amb la insonorització i les cortines s’ha amortitzat molt el so.

En relació a la subvenció de l’asfaltat de la carretera del cementiri dijous començarà l’obra.

Respecte a l’alberg d’esportistes hi estan treballant, estan complint terminis; ja s’ha presentat el  
pla  de  viabilitat,  el  projecte  executiu  ja  està  bastant  enllestit,  s’està  treballant  amb  les 
instal·lacions; s’havia de presentar el 30 de setembre però els han donat una setmana més de  
marge. Esperen poder complir terminis i tirar-ho endavant. Estan acabant de treballar amb el 
tema mobiliari i creuen que trauran una bona proposta i un bon projecte.
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S’ha fet una activitat gratuïta de ioga durant tot l’estiu a la zona de la piscina, que ha tingut molt 
èxit.

El Sr. Joan Casals informa de les seves regidories, informa que hi ha forces problemes d’aigua 
les tres fonts fa temps que no ragen, Sant Llorenç rajava molt poc i ja no raja, la font del Panxut  
molt poc el que provoca que no se’n pugui veure perquè té més components contaminants i per 
això es va optar per tancar-la i a més poder tenir més aigua pel municipi; la que funciona més  
bé actualment és la font de l’Avellaner, va baixar el dipòsit al 30% van estar-hi molt alerta i no 
ha calgut que vinguessin cubes. A més pel tema elèctric no hi havia prou capacitat i saltava;  
estava  en tràmit  l’ampliació,  van  canviar  el  contador  i  han  pogut  solucionar  el  tema de  la  
potència.  A  causa  d’aquesta  problemàtica  han  fet  venir  una  empresa  que  està  mirant 
captacions d’aigua per garantir l’abastament d’aigua de la població.

El Sr. Lara exposa que ho coneix perquè ho han patit molts anys.

En relació a les filtracions de l’Escola Sant Llorenç es va fer venir a l’arquitecte de la Generalitat  
que va dir que era un tema de manteniment i que se n’havia de fer càrrec l’Ajuntament, però  
respecte a la zona de l’AFI la teulada s’enfonsa i sembla ser que és un problema estructural i 
se n’ha de fer càrrec la Generalitat. Aquesta setmana vindrà una empresa per arreglar la part  
de les canaleres i sellat i aixecar la teulada per veure exactament quin problema hi ha. 

El Sr. Joan Casals informa que en relació als treballadors de la brigada hi havia 4 treballadors,  
un d’ells va tenir un incident i està de baixa per malaltia; la brigada va quedar amb 3. Van treure  
la plaça a concurs per cobrir  la baixa i la va guanyar el treballador que estava amb el pla 
d’ocupació amb la qual cosa ens ha quedat vacant la plaça del pla d’ocupació que ara es traurà 
de nou a concurs.

En relació al PPI hi havia projectat un dipòsit, que per temes de pressupost no es podrà fer i es 
farà alguna actuació que no s’havia pogut fer amb anterioritat. S’haurà de reparar el dipòsit del 
Vilar finançant amb una partida extraordinària de Diputació. També està previst que es faci la  
franja de protecció d’incendis perimetral. I en breu està pendent que es faci la neteja de llera  
que ja havien tramitat ells; es va ajornar pel risc d’incendi perquè havien de fer unes petites  
cremes i en breu ho faran.

En relació al camp de futbol un esclafit va tirar la balla que es va arrencar de sota; es va haver 
de fer una actuació d’urgència i fer les bases més reforçades. Respecte als forats del camp van 
proposar una solució amb Royalverd consistent en posar una planxa de ferro on hi ha els forats 
i tornar-ho a tapar i els va semblar bona idea. Està previst que en breu es faci. Quan s’obri es  
mirarà de tirar-hi graba grossa que filtri l’aigua.

S’han fet els manteniments de l’Escola Sant Llorenç, de l’Escola Bressol i del cementiri  per  
deixar-lo en condicions de cara a Tots Sants.

La Sra. Olga Saus inorma de les seves regidories, en concret i pel que fa a SALUT informa que  
van posar en funcionament la piscina, els va enganxar molt de cop, van poder licitar la gestió  
del bar, hi van fer millores sobretot a la terrassa adequant-la i fent-la més agradable; a més 
també es va invertir en la cuina comprant tot el material per tenir-lo de cara a futures gestions i 
perquè així sigui més fàcil. La persona que ho agafa s’ha de comprometre a deixar-ho en les 
mateixes condicions que estava. Es va fer alguna millora en les dutxes i està previst de cara a 
l’any que ve fer-hi més millores. En general van tenir molts més guanys que els altres anys però 
també els va suposar un cost més elevat per l’externalització del servei de socorrisme.

S’han fet activitats saludables durant l’estiu a la piscina, ioga, aiguagim, s’han iniciat 5 sessions 
a la llar que ofereix el CAP i es fan a la llar i estan obertes a tota la població. S’han acollit al  
tema  xeringues  per  intentar  que  no  s’hagin  de  baixar  a  Berga  i  es  puguin  deixar  aquí.  

Va comprar un WC químic, amb motiu de la Festa de Gavarrós se’ls va demanar que se’n 
llogués  un  i  mirant  preus  es  va  veure  que  per  poc  més  d’un  lloguer  es  podia  comprar  i 
s’utilitzarà per les fetes que facin falta.

4

C
od

i V
al

id
ac

ió
: C

7T
Q

K5
2S

H
TN

JA
R

N
PM

M
67

P9
JK

4 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//g

ua
rd

io
la

de
be

rg
ue

da
.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 4
 d

e 
7 



El Sr. Sensada demana si és un policlin.

La Sra. Saus respon dient que si.

El Sr. Lara demana com es fa la neteja.

La Sra. Saus exposa que són uns líquids tractats i que funciona igual que un WC químic d’una 
caravana. Hi ha de fer unes millores perquè no hi ha llum però ja hi treballaran.

Respecte a  la  regidora de POBLACIÓ,  i  en relació  a la  gent  gran,  com ja  era  habitual  la 
regidora assisteix a les reunions de la Llar, ajudant-los amb el que es pugui com la festa del  
soci o la dels 80 anys. Han entomat el projecte de renovació del parc del Barri Bastareny, van  
fer una reunió de barri  amb els veïns de Guardiola per tenir en compte els demandes dels 
usuaris i ara estan treballant en un projecte, es plantejaran un parell de propostes i els veïns 
decidiran quina volen.

Han pres la decisió que respecte a les festes d’aniversari a partir d’ara es deixaran fer al cine 
petit en comptes dels baixo de la Llar. 

Està previst que el WC del cine petit estigui obert d’11 del matí fins al vespre, donant un servei 
de WC públic. Es netejarà cada dia.

PARTICIPACIÓ, estan emetent el ple en directe a través de youtube, van fer la reunió al barri i  
van fer una reunió de poble a principis de juliol. Estan treballant amb diferents aplicacions per 
poder interactuar amb la població per tal que puguin avisar d’incidències i per tal que des de 
l’Ajuntament es puguin fer avisos, a part de que hi hagi un calendari amb les activitats que es 
fan a la població; en tenen tres i estan mirant a veure quina és més adequada.

CULTURA,  estan  en  contacte  amb  Civitas  per  celebrar  l’aniversari  de  la  consagració  del 
Monestir;  estan  parlant  amb la  família  del  Joan  Ribera per  presentar  el  llibre,  i  hi  ha una 
subvenció de cultura per promoure l’art en viu a municipis pettis, per fer un activitat nova que no 
es  vingui  fent  fins  ara.  Estan  pensat  fer  un  cicle  d’arts  en  viu  d’àmbit  familiar  durant  la 
primavera. 

El Sr. Ferran Sayes exposa que en relació al tancament de la Font del Panxut, es va rebre un  
estudi de la Diputació i recomanaven el tancament; està previst que quan s’estabilitzi es pugui 
obrir la font senyalitzant-la oportunament.

En  relació  a  la  regidoria  d’EDUCACIÓ  s’ha  ofert  el  servei  d’acollida  que  assumeixen  les 
treballadores de l’Escola Bressol des de les 8 del matí, i es fa físicament a l’Escola Bressol. 
S’acaba d’iniciar i s’anirà adaptant a les necessitats que hi hagi però està obert a les famílies 
que treballen i necessiten portar més d’hora els nens a escola.

ESPORTS es va demanar una subvenció per arranjar alguns vestidors del camp de futbol,  
concretament en dos que s’unificaran en un, i es calefactaran tots els vestidors i hi ha una 
millora en el tema del so. Van demanar també un tema d’il·luminació i grades que ja es mirarà 
més endavant. 

Pel què fa a la Mina de Petroli s’ha de fer el tancament amb la Marinela, per tenir els números 
de l’estiu. Hi va haver un problema de fums i un deteriorament de la porta que s’haurà de 
canviar i s’ha demanat pressupost. Van entrar a robar aquest cap de setmana passat però no 
va es van emportar res.

Informa que el 8 d’octubre es faran les jornades de teatralització del castell que començaran a 
la plaça i acabaran al castell, hi haurà dues sessions. Vinculat amb això hi ha el tema de la 
música que està previst que es faci com un passa carrers des de l’Ajuntament fins al Castell on 
l’associació de música del Berguedà hi col·laboraran; a més el 30 de setembre faran un taller 
de percussió.

Està  previst  el  Correllengua  el  divendres  dia  20  d’octubre,  s’han  posat  d’acord  diferents 
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municipis de la comarca i es fa cada dia en un lloc, aquí es fa divendres perquè es vincula a 
l’escola es llegirà un manifest es i farà una gimcana literària i a partir d’aquí es construirà una 
imatge de Joan Brossa; i a la tarda a la Llar hi haurà un gran dictat emulant el programa de la 
tele.

Estan adherits a la setmana de la mobilitat, i aquesta setmana es fan acompanyaments des de  
l’Escola fins al barri i a l’inrevés matins i tardes.

Hi ha un tema de l’Agència de Desevolupament del Berguedà anomenat “Enigmes experience” 
vinculat a la llera del Llobregat, hi ha una empresa que vol crear a través d’una aplicació reptes 
perquè les famílies puguin fer al llarg de la llera, actualment està en fase de creació. Està 
pensat per fer-ho tot a peu i estan oberts a suggeriments. 

El Sr. Lara demana si se li poden facilitar els punts.

El Sr. Sayes respon dient que si.

Afegeix que respecte a la ubicació del segon punt de recàrrega de vehicles elèctrics i veient  
que hi ha limitacions de potència i capacitat es plantejava posar-ho a la zona de la piscina 
perquè es considera que és potser el lloc més addient.

Hi ha un projecte de sensibilització que van sol·licitar ells relatiu a sensibilització turística que 
els van suggerir que s’encarés a pisos turístics i sembla ser que s’ecaminarà cap allà. Estan 
pendents de reunir-se amb la tècnica de Diputació per concretar-ho.

Pel  tema  de  la  deixalleria  es  van  posar  en  contacte  amb  alguns  municipis  per  demanar 
modificar els horaris, per facilitar la tasca a la brigada i també pels problemes que hi ha amb la  
illeta, hi estan treballant i quan tinguin una proposta conjunta els municipis la faran arribar al  
Consell Comarcal.

La Sra. Saus informa que el tema dels vitralls ja s’ha licitat i en breu començaran. En relació als 
ponts estan a l’espera de què el tècnic els faciliti la documentació que manca per licitar; i s’ha 
licitat també la consolidació de la Torre de l’Homenatge i del Castell i en breu també s’iniciaran 
els treballs. 

Afegeix que han cobert dues baixes més, la d’una Educadora de l’Escola Bressol que va estar 
de baixa durant l’estiu; i la substitució de la netejadora que estava de baixa, que ja s’ha cobert.  
En un principi només havia de fer neteja però com que no s’han trobat monitors de menjador 
des d’ara i fins que ho assumeixi el Consell és assumit per la netejadora. Està previst que de 
cada al 2024 i com sigui que la netejadora es jubilarà es traurà la plaça a concurs.

7.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Lara demana com està el tema de la màquina del tren.

El Sr. Sayes respon dient que és un lio perquè van parlar amb le representant de Ferrocarrils,  
que els exigeixen que estigui coberta, el que representa un canvi urbanístic important i no es 
pot fer de qualsevol manera. I a més la màquina encara no és aquí i no està acabada a part del  
desplaçament,  a  part  de  què  els  terrenys  on  és  sembla  ser  que  molesta  i  caldria  predre 
decisions. Hi estan donant voltes, baixaran a veure la màquina per veure exactament com està 
i saber el pressupost de les següents actuacions i prendre decisions. Un altre tema és el que es  
farà aquí que encara no se sap. I manfiesta que és un projecte seu i que si tenen propostes els 
agradaria conèixer-les.

La Sra. Saus exposa que és una màquina de tren molt gran i que el lloc on es preveia col·locar  
al principi a l’Estació no es veu viable per les dimensions que té i pel fet que a més ha d’haver-
hi una pèrgola que encara ho fa més gros. I s’ha de buscar una solució.

El Sr. Lara exposa que ells proposaven baixar el terreny, baixar la cota.
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La Sra. Campoy manifesta que l’alçada de la màquina és de 4 metres i que és molt grossa i 
sobressurtiria al carrer Comerç; que hi van donant voltes.

El Sr. Lara exposa que diumenge va morir el Mossèn Enric Bartrina que va ser la ment pensant 
del Castell i de Sant Llorenç i des del grup de Junts demanen si tenen prevista alguna cosa o  
s’ofereixen ells a fer-li algun acte.

La Sra. Campoy respon dient que a part d’un reconeixement a les xarxes es va enviar un ram i 
ha parlat amb el Mossèn Gaspar i  probablement es farà una missa en nom seu i s’hi està 
treballant; però que si tenen alguna idea o proposta, la poden treballar conjuntament. 

El Sr. Sayes informa que tant al Castell com al Monestir estan predisposats a col·laborar-hi.

Informa també que les juntes són obertes i que si tenen alguna aportació ja saben que hi poden 
participar.

El Sr. Lara manifesta que ja se li faciliten les actes de les juntes i demana si pot tenir accés al  
registre d’entrada.

El Sr. Sayes respon dient que se’ls facilitarà igual que se’ls facilitava a ells. 

El Sr. Lara demana si pot ser donar-li accés a l’aplicatiou.

El Sr. Sayes respon dient que s’estudiarà. 

I no havent-hi d’altres assumptes a tractar s’aixeca la sessió essent les 20.21, de tot el qual s’estén 
la present acta per mi la secretària que en dono fe. 
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